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AJUNTAMENT DE PALAU-SOLITÀ I PLEGAMANS 
 
 

Còpia certificada de l’acta de la Sessió extraordinària de 
Constitució del nou Ajuntament celebrada el dia 16 de juny de 
2007. 
 
 
REGIDORS ASSISTENTS: Teresa Padrós Casañas, José M. Castany Niubó, 
Maria Carme Cabeza Nieto, Miquel Rovira Badia, Josefa Bailón del Vas, 
Valentí Soley Fruitós, Maria Mercè Pla i Blagé, Josep M. Serraviñals Arumí, 
Ivan Costa Laballos, Albert Font Navarro, Carme Rubí Benito, Jaume 
Oliveras Malla, Abel Julien Vila, Miquel Truyols Rocabruna, Maria Àngels 
Marcuello Martínez, Oscar Rivera Martínez i David Zambrana Lorenzo 
 
 
“SESSIÓ PÚBLICA DE CONSTITUCIÓ DEL NOU AJUNTAMENT, 
CELEBRADA EL DIA 16 DE JUNY DE 2007. 
 
 
A Palau-solità i Plegamans, quan són les 12 hores del dia 16 de juny de 
2007, es reuneixen a la sala de sessions d’aquest Ajuntament, amb 
convocatòria prèvia, de conformitat amb l’article 195 de la Llei Orgànica 
5/1985, de 19 de juny, del Règim Electoral General, en concordança amb 
l’article 37.1 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de 
les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, els regidors que el passat dia 3 de juny de 2003, foren 
proclamats electes per la Junta Electoral de Zona com a conseqüència dels 
resultats de les últimes eleccions locals, convocades per Reial Decret 
444/2007, de 2 d’abril, que a continuació es relacionen, que constitueixen la 
totalitat dels regidors electes d’aquesta Corporació, amb la finalitat de 
celebrar la sessió pública extraordinària de constitució de l’Ajuntament, 
assistits per mi, la Secretària-Interventora de la Corporació, que dono fe de 
l’acte. 
 
 
Regidors electes assistents: 
 
Sra.  TERESA PADRÓS CASAÑAS 
Sr.    JOSÉ MARIA CASTANY NIUBÓ  
Sra.  MARIA DEL CARMEN CABEZA NIETO 
Sr.    MIQUEL ROVIRA BADIA 
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Sra.  JOSEFA BAILON DEL VAS 
Sr.    VALENTÍ SOLEY FRUITÓS 
Sra.  MARIA MERCÈ PLA I BLAGÉ 
Sr.    JOSEP M. SERRAVIÑALS ARUMÍ 
Sr.    IVAN COSTA LABALLOS 
Sr.    ALBERT FONT NAVARRO 
Sra.  CARME RUBÍ BENITO 
Sr.    JAUME OLIVERAS MALLA 
Sr.    ABEL JULIEN VILA 
Sr.    MIQUEL TRUYOLS ROCABRUNA 
Sra.  MARIA ANGELES MARCUELLO MARTÍNEZ 
Sr.    OSCAR RIVERA MARTÍNEZ 
Sr.    DAVID ZAMBRANA LORENZO 
 
 
Secretària-Interventora 
 
Sra. MARIA ASSUMPCIÓ RODRÍGUEZ MARÍN 
 
 
La Secretària-Interventora, funcionària, assisteix amb la documentació a 
que es refereix l’article 36.2 del Reglament d’organització, funcionament i 
règim jurídic de les corporacions locals. 
 
 
Declarada oberta la sessió, per la Sra. Secretària es procedeix a cridar als 
Regidors electes de major i menor edat amb l’objecte de constituir la mesa 
d’edat, la qual, de conformitat amb els articles 195.2 de la Llei Orgànica 
5/1985, de 19 de juny, del Règim Electoral General, en la seva redacció 
actual, i l’article 37.2 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim 
Jurídic de les Corporacions Locals, estarà constituïda per la Regidora electa 
de major edat, Sra. CARME RUBÍ BENITO, que actuarà com a Presidenta, 
pel Regidor electe de menor edat, Sr. IVAN COSTA LABALLOS, i per la 
Secretària General de la Corporació, que els convida a que pugin a l’estrada 
i ocupin els llocs destinats a l’efecte, quedant així constituïda la Mesa d’edat. 
 
 
Per ordre de la Sra. Presidenta de la mesa d’edat, la senyora Secretària 
General dóna lectura a les disposicions aplicables a la constitució dels nous 
Ajuntaments, establertes als articles 194 i següents de la Llei orgànica del 
règim electoral general 5/1985, en la seva redacció actual, en concordança 
amb l’article 37 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic 
de les Entitats Locals. 
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A continuació, la Sra. Secretària General, procedeix a la lectura del nom i 
cognom de cadascun dels Regidors electes que assisteixen a la sessió que, 
un a un, es dirigeixen a la Presidència, i per part dels membres de la Mesa 
d’edat es comprova la credencial presentada, acreditant cada Regidor electe 
la seva personalitat mitjançant l’exhibició del seu document nacional 
d’identitat. 
 
 
Tot seguit, i una vegada comprovat que tots els Regidors electes han 
formulat les declaracions a les quals es refereix l’article 75.7 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, pel Sr. 
President de la Mesa d’edat es sol�licita que si existeix algun Regidor afectat 
per alguna de les causes d’incompatibilitat prevista per la Llei Orgànica del 
Règim Electoral General, o un altre legislació concordant, ho manifesti en 
aquest moment. No efectuant-se cap declaració per part dels regidors, 
s’entén que aquests no es troben afectats per cap de les causes 
d’incompatibilitat sobrevingudes amb posterior a la seva proclamació, 
previstes als articles 202 i 203, de la Llei 5/1986, de 19 de juny i altre 
legislació aplicable. 
 
 
Acte seguit la Sra. Presidenta a la Mesa d’edat sol�licita que tots els 
Regidors es posin en peu i procedeix a la lectura de la fórmula de jurament 
o promesa establerta pel Reial Decret 707/79, de 5 d’abril, el text literal de 
la qual és el següent: 
 
“Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir 
fidelment les obligacions del càrrec de regidor de l’Ajuntament de 
Palau-solità i Plegamans, amb lleialtat al Rei, i respectar i fer 
respectar la Constitució i l’Estatut d’Autonomia de Catalunya?  
 
 
A continuació la Sra. Secretària General procedeix a nomenar a cada un dels 
Regidors, els quals, un a un, emeten jurament o promesa de respecte a la 
Constitució i a l’Estatut d’Autonomia de Catalunya, de la manera següent: 
 

TERESA PADRÓS CASAÑAS Sí, prometo 
JOSÉ MARIA CASTANY NIUBÓ Sí, prometo 
MARIA DEL CARMEN CABEZA NIETO Sí, prometo 
MIGUEL ROVIRA BADIA Sí, prometo 
JOSEFA BAILON DEL VAS Sí, prometo 
VALENTÍN SOLEY FRUITÓS Sí, prometo 
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MARIA MERCÈ PLA I BLAGÉ Sí, prometo 
JOSE M. SERRAVIÑALS ARUMÍ Sí, prometo 
IVAN COSTA LABALLOS Sí, prometo 
ALBERTO FONT NAVARRO Sí, prometo 
CARMEN RUBÍ BENITO Sí, prometo 
JAUME OLIVERAS MALLA Sí, prometo 
ABEL JULIEN VILA Per imperatiu legal, sí, 

prometo 
MIQUEL TRUYOLS ROCABRUNA Per imperatiu legal, sí, 

prometo 
MARIA ANGELES MARCUELLO MARTÍNEZ Sí, prometo 
OSCAR RIVERA MARTÍNEZ Sí, prometo 
DAVID ZAMBRANA LORENZO Sí, prometo 

 
 
Seguidament el senyor President de la Mesa d’edat declara constituïda la 
Corporació, i assenyala que tot seguit es procedirà a l’elecció de l’Alcalde del 
municipi entre els membres de la corporació que encapçalin les seves 
corresponents llistes. 
 
 
Acte seguit, el President de la Mesa d’Edat dóna la paraula a la Sra. 
Secretària General, que explica que es realitzarà mitjançant el procediment 
de votació, sent elegit Alcalde, de conformitat amb el que disposa l’article 
196, de la Llei Orgànica 5/1986, de 19 de juny, del règim electoral general, 
el candidat que obtingui la majoria absoluta a la primera votació, i, en el seu 
defecte, el candidat de la llista que hagi obtingut més vots en les eleccions. 
 
Plantejada la qüestió, per unanimitat dels regidors presents s’aprova el 
sistema de votació per l’elecció de l’alcaldia que serà el de votació ordinària. 
 
Després i a requeriment de la presidència de la mesa d’edat, es presenten 
com candidats a Alcalde els Regidors que seguidament s’indiquen, i que 
encapçalen les seves corresponents llistes. 
 
 
CANDIDATS                                                  LLISTA ELECTORAL 
 
TERESA PADRÓS CASAÑAS PSC-PM 
MARIA MERCÈ PLA I BLAGÉ CiU 
MARIA ANGELES MARCUELLO MARTÍNEZ ICV-EUiA-EPM 
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Voten a favor de la candidatura del PSC-PM de la Sra. Teresa Padrós Casañas, 
els regidors Teresa Padrós Casañas, José M. Castany Niubó, M. Carmen 
Cabeza Nieto, Miquel Rovira Badia, Josefa Bailon del Vas i Valentí Soley 
Fruitós,  
Voten a favor de la candidatura de CiU de la Sra. Maria Mercè Pla i Blagé, els 
regidors Maria Mercè Pla i Blagé, Josep M. Serraviñals Arumí, Ivan Costa 
Laballós, Albert Font Navarro, Carme Rubí Benito, Jaume Oliveras Malla, Abel 
Julien Vila, Miquel Truyols Rocabruna i David Zambrana Lorenzo, 
Voten a favor de la candidatura ICV-EUiA-EPM de la Sra. Maria Angeles 
Marcuello Martínez, els regidors Maria Angeles Marcuello Martínez i Oscar 
Rivera Martínez. 
 
Per tant, té lloc el resultat següent: 
 
 
CANDIDATS VOTS OBTINGUTS 

En lletra          En números 
Teresa Padrós Casañas sis 6 
Maria Mercè Pla i Blagé nou 9 
Maria Angeles Marcuello Martínez dos 2 
  
         
Essent el nombre de vots dels Regidors el de nou (9), ha obtingut la majoria 
absoluta la candidata Sra. MARIA MERCÈ PLA I BLAGÉ, de conformitat amb 
l'article 196 de la Llei Orgànica núm. 5/1985, de 19 de juny. 
 
 
A la vista del resultat de la votació la Presidenta de la Mesa d'Edat proclama 
Alcaldessa electa de l'Ajuntament a la Sra. MARIA MERCÈ PLA I BLAGÉ que 
encapçala la llista presentada per CiU i li pregunta si accepta el càrrec 
d’Alcaldessa de Palau-solità i Plegamans, sent la resposta la següent: 
 
- Amb molta il�lusió, amb alegria i amb molta força. 
 
 
A continuació i prèvia acceptació del càrrec d’Alcaldessa per part de la Sra. 
MARIA MERCÈ PLA I BLAGÉ, la Sra. Secretària a instància de la Presidenta 
de la Mesa procedeix a la lectura de la fórmula d’acatament de la 
Constitució legalment establerta, el text literal del qual és el següent: 
 
“Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir 
fidelment les obligacions del càrrec d’Alcaldessa de l’Ajuntament de 
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Palau-solità i Plegamans, amb lleialtat al Rei, i respectar i fer 
respectar la Constitució i l’Estatut d’Autonomia de Catalunya?”  
 
Tot seguit, l’Alcaldessa, Sra. MARIA MERCÈ PLA I BLAGÉ, emet la seva 
promesa de respecte a la Constitució i a l’Estatut d’Autonomia de Catalunya, 
mitjançant la següent manifestació: 
 
“Sí, ho prometo”  
 
 
Després d’això, la Presidenta de la Mesa d’edat, Sra. CARME RUBÍ BENITO 
invita a la Sra. Alcaldessa a ocupar la seva butaca presidencial i, en 
conseqüència, queda dissolta la Mesa d’edat. 
 
 
En aquests moments es fa lliurament del bastó de comandament a la Sra. 
Maria Mercè Pla i Blagé i a tots els regidors que composen la Corporació 
d’un PIN amb l’escut del municipi. 
 
 
Per part de la Sra. Secretària informa que d’acord amb el que assenyala la 
normativa vigent, a la nova Corporació que s’ha constituït i a l’Alcaldia, es fa 
el lliurament de l’inventari municipal a més a més de l’arqueig extraordinari, 
per tal que es procedeixi a la seva comprovació, recepció i signatura.    
 
 
Acte seguit pren la paraula la Sra. Alcaldessa, MARIA MERCÈ PLA I BLAGÉ, 
qui prèvia salutació expressa que s’adreça als presents, apuntant que tal 
com poden entendre, amb molta emoció, amb molta alegria i amb molta 
il�lusió. Afegeix que té moltes ganes de treballar per aquest municipi, que 
necessita un gran impuls. Però, assenyala que amb això no vol dir que les 
persones que hi ha hagut fins ara en aquests moments treballant no ho 
hagin fet, també, entregant-se en el total esforç en el seus projectes, uns 
projectes evidentment diferents als del nou govern però està segura que ho 
han fet posant el cor. I  per tant, des d’aquí els vol agrair el seu esforç i vol 
que entenguin que el nou govern junts fa un canvi pel municipi i que aquest 
canvi no és un canvi contra ningú sinó que és un canvi a favor del poble, a 
favor de tots els ciutadans. Per això, junts, amb Esquerra-AM i amb el PP, 
CiU intentarà tirar endavant tots aquells projectes que siguin bons pel 
nostre municipi, amb les portes obertes, escoltant absolutament a tothom. 
Assenyala que aquesta és la voluntat del seu grup municipal, que el què 
volen és posar l’Ajuntament al servei dels ciutadans, i és amb aquest 
objectiu i amb aquest paràmetre que el seu grup s’ha preparat per treballar 
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pel nostre poble. Acte seguit expressa que no pot allargar-se més perquè 
està molt emocionada, dóna les gràcies a tots i els desitja una abraçada 
molt forta per totes aquelles persones que els han intentat ajudar, que els 
han acompanyat per aquest camí durant tant de temps. Per acabar, 
novament els ho agraeix i expressa que espera no defraudar-los. 
 
 
Seguidament i d’acord amb el protocol establert per la sessió, l’alcaldessa  
cedeix la paraula als portaveus dels diferents grups municipals amb la 
finalitat de realitzar, si així ho desitgen, una explicació del seu vot. 
 
 
En primer lloc pren la paraula el representant del PP, Sr. David Zambrana 
Lorenzo. Manifesta que des del PP ratifiquen la decisió d’haver recolzat a CiU 
amb la creença de que aconseguiran un govern sòlid i estable doncs 
aquesta és la intenció del seu grup, independentment de les sigles que 
porten al darrera, i per tant, amb l’objectiu de treballar única i 
exclusivament pel bé del nostre municipi. 
 
 
Seguidament pren la paraula el cap de llista d’Esquerra-AM, Sr. Abel Julien 
Vila. Comenta que tots els cinc grups polítics que estan aquí han pactat 
entre ells en algun dels 946 municipis que té Catalunya, tots els partits han 
fet totes les combinacions possibles. Assenyala que vol dir això per explicar 
el que és obvi per molta gent, que potser aquest sigui un pacte que gent 
que conegui la manera de pensar del seu grup els sembli un pacte contra 
natura o incorrecte. Afegeix que tal com veuen ho diu clarament i no li dóna 
voltes a aquest tema. Expressa que pel seu grup en aquest cas ha primat 
les persones, ha primat els seus objectius pel municipi. Comenta que el seu 
grup ha vist durant la passada legislatura com hi havia un tema central que 
no ha sortit bé, com ha estat el tema del Pla General a Palau-solità i 
Plegamans, que ha acabat segons la seva opinió de la pitjor manera que 
podia acabar. El seu grup creu que amb aquest acord amb CiU i PP podran 
tirar endavant aquest punt central que els afecta tant des de tots els punts 
de vista, perquè s’hi estan jugant els 15 o 20 anys del poble en  el futur. 
Agrega que són els 15 o 20 anys en els quals es veurà com Palau-solità i 
Plegamans es transforma, sent important que aquesta transformació sigui 
correcta, es faci respectant el medi ambient, es faci respectant les 
persones, la qualitat de vida i totes aquestes coses que els preocupen a 
tots. Per tant –continua- amb aquest pacte han valorat com a punt central 
aquest, i com a altres punts les persones amb qui s’han entès, considera 
que són persones molt adequades per les diferents regidories que es 
proposen. Afegeix que per part dels dos regidors d’Esquerra-AM, a les 
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regidories que ells tinguin assignades esperen estar a l’alçada de les 
circumstàncies amb la prometença que treballaran de valent. 
 
 
Acte seguit es dóna la paraula al representant d’EUiA, Sr. Oscar Rivera 
Martínez i seguidament a la cap de llista d’ICV, Sra. Maria Angeles Marcuello 
Martínez, que prèviament havien sol�licitat fer la intervenció per separat.  
El Sr. Oscar Rivera adreçant-se als veïns de Palau-solità i Plegamans 
comenta que des de la seva coalició i més concretament des de EUiA vol 
agrair el recolzament de tota la gent d’esquerra progressista i que el 27 de 
maig els va donar la seva confiança a les urnes. Agrega que la realitat 
d’avui, dia de la constitució de la nova alcaldia, és una nova realitat, una 
realitat que sorgeix després del trafegament de jornades interminables i 
assegurant des de la seva organització que única i exclusivament s’ha 
treballat per la consecució del pacte entre les esquerres i sense valorar sota 
cap concepte que el seu vot possibilités l’alcaldia del que ells entenen que és 
el pacte de les dretes. Afegeix que el seu treball a partir d’avui serà el 
d’oposició constructiva quan toqui i de bel�ligerància quan aquest nou 
govern apliqui polítiques reaccionàries contra la població de Palau-solità i 
Plegamans. 
La Sr.  Maria Àngels  Marcuello  intervé i comenta que avui estan assistint a 
un dels actes més importants de la vida política d’una poble, que és l’elecció 
del seu alcalde o alcaldessa i conseqüentment del seu govern municipal. 
Afegeix que segons el nostre sistema legislatiu aquesta responsabilitat recau 
en el regidors i regidores electes. Demana que li permetin que en primer lloc 
tingui un record per les persones que en les passades eleccions els van fer 
confiança votant a la seva coalició, i, adreçant-se a elles, els dóna el seu 
sincer agraïment. Tot seguit comenta que des del passat 27 de maig han 
viscut uns dies molt intensos. El fet que cap partit hagi tingut una majoria 
absoluta ha obligat a  les diferents forces a parlar i a debatre entre elles 
amb la finalitat de cercar uns acords que permetessin constituir un govern 
el més estable i cohessionat possible. Expressa que no amagarà que la seva 
formació ha rebut diferents ofertes de propostes d’acords municipals 
provinents de totes les forces polítiques representades en aquest Consistori. 
Agrega que han escoltat i han parlat amb tothom –continua- han valorat 
totes les possibilitats però no ho han fet només segons la quota de poder 
que els tocava sinó que la nostra valoració s’ha fet amb la voluntat que el 
futur govern recollís el màxim possible els valors característics de la seva 
formació que són els valors tradicionals de l’esquerra política, entre d’altres, 
l’ecologisme, la igualtat, la defensa dels serveis socials de les persones, la 
co-gestió amb la ciutadania i molts d’altres. També ha estat important en la 
seva valoració –explica- tenint en compte l’experiència en la darrera 
legislatura, la creació d’un govern que fos estable, cohesionat, 
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numèricament important i representatiu de la majoria de la ciutadania. Per 
això –segueix- la voluntat per la qual han treballat intensament aquests dies 
era el poder assolir un pacte de govern entre les tres forces polítiques que 
es defineixen d’esquerres, PSC, ERC i ICV-EUiA. Lamentablement això no ha 
estat possible –expressa- i per això avui el vot del seu grup ha estat a la 
candidatura del seu propi grup. No recolzant cap de les forces majoritàries 
d’aquest Consistori ni volen ancorar-se cap a la dreta ni volen un govern 
minoritari que neixi coix sense la condicions d’estabilitat que abans ha 
enumerat. Manifesta que a partir d’aquest moment passen a formar part de 
l’oposició des d’on seguiran treballant intentant influir en l’equip de govern, i 
per respecte al seu electorat, intentant portar a terme el seu programa. 
 
  
Tot seguit pren la paraula el representant de CiU, Sr. Josep M. Serraviñals 
Arumí. Comenta que el seu grup es va presentar en aquesta eleccions amb 
un eslògan electoral que deia “Junts pel canvi”. Segons el parer del seu grup 
es feia necessària una renovació en aquest Ajuntament desprès de 12 anys 
d’un mateix color governant. Això és el què volien i també han buscat un 
govern d’àmplia base i han intentat buscar el suport del màxim de forces 
polítiques, sempre intentant compaginar aquestes dues idees, un govern 
d’àmplia base que permetés aquest canvi i que el seu grup entenia que 
l’Ajuntament de Palau-solità i Plegamans necessitava. Afegeix que renovar 
idees vol dir renovar maneres, no vol dir anar en contra de ningú, no vol dir 
prescindir de la feina ben feta que hi ha hagut fins ara i que segur que n’hi 
ha. Renovar –continua- vol dir que tot cicle vital té un començament i un 
final, i que el grup de CiU entenia que el cicle vital d’aquest ajuntament amb 
una sola força política governant-lo durant 12 anys havia arribat al seu final. 
Per tant, des del punt de vista del seu grup municipal, amb l’acord de les 
forces polítiques que integraran el nou govern, entenen que comença un 
nou cicle que estarà presidit d’entrada amb una gran il�lusió i amb l’únic 
objectiu del benefici per Palau-solità i Plegamans. 
 
 
Finalment es dóna la paraula a la cap de llista del PSC-PM, Sra. Teresa 
Padrós Casañas. En primer lloc felicita pel seu nou càrrec a l’alcaldessa, li 
desitja que tingui molts èxits, que sobretot prioritzi la població abans que 
els seus interessos personals, però sobretot que prioritzi moltíssim tots els 
interessos dels ciutadans i ciutadanes. Afegeix que considera que avui és un 
dia d’agraïments, per aquests 12 anys, a totes aquelles persones que han 
ajudat i han fet possible el canvi i transformació d’una vila que també va ser 
en el seu moment un relleu i que també s’ha plasmat i que es pot veure 
simplement anant pels carrers. Agrega que està segura que aquest nou 
equip també farà noves coses, algunes que ja estan endegades i d’altres 
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que seran noves coses. Assenyala que també aquest agraïment vol que 
sigui pel personal d’aquesta casa, a tot el personal de l’Ajuntament, que són 
persones d’alta qualificació en el seu treball, que han tingut una honestedat 
excel�lent i que són grans professionals, cosa que moltes vegades a la gent 
se li oblida, perquè qui treballa pels ciutadans i ciutadanes són aquells que 
estan al darrera i no es veuen però que han estat grans persones i amb una 
gran profesionalitat i lleialtat a l’Administració. En nom seu i del grup 
socialista vol agrair-ho, aquest treball que es fa pels ciutadans i ciutadanes, 
també als cossos de seguretat que sempre ha vetllat per la seguretat dels 
ciutadans i ciutadanes doncs ha estat un treball excel�lent. Agrega que 
també vol agrair als ciutadans que amb petites coses han ajudat a fer una 
transformació. També vol donar el seu agraïment als regidors i regidores 
que també han treballat d’una manera intensa per la transformació de totes 
les coses que s’han anat plasmant al llarg d’aquest 12 anys. Afegeix que el 
seu agraïment també és per aquells regidors que avui ja no estan aquí però 
que també han treballat moltíssim i s’hi han dedicat deixant moltes coses, 
per l’interès dels ciutadans i ciutadanes. Expressa que aquesta és una de les 
coses més boniques, que no porta discursos ni escrits, parla amb el cor, 
amb sentiment cap a totes aquelles persones d’esquerres i als ciutadans i 
ciutadanes que fan possible que hi hagi una sensibilitat especial pels 
ciutadans de la nostra vila. Agrega que espera i desitja que això es pugui 
continuar i que puguin tenir èxits sempre plasmant el valor de les persones, 
doncs creu que és el més important de cara a la ciutadania. També espera i 
desitja que es pugui continuar un treball que ja es va iniciar com és el Pla 
General ja que si no, dificultaria totes aquelles coses i projectes que estan 
en camí. Comenta que no s’allargarà més doncs la M. Àngels ja ha fet 
esment una mica de totes aquestes llargues i intenses reunions,  conclou 
que els hagués agradat moltíssim formar una govern d’esquerres dons així 
és com ho van plasmar-ho la majoria de vots dels ciutadans i ciutadanes 
però no ha estat possible. Expressa que treballaran des de l’oposició d’una 
manera constructiva i sobretot pels ciutadans i ciutadanes que són els qui 
s’ho mereixen. Per acabar desitja molts èxits a la senyora M. Mercè Pla. 
 
 
Efectuades les anteriors intervencions, la Sra. Alcaldessa, M. Mercè Pla i 
Blagé, intervé novament per agrair a les paraules de tots els diferents 
portaveus de tots els diferents grups municipals que avui constitueixen el 
nou ajuntament i a tots, desitjar-els-hi molta sort en la tasca que hauran de 
dur a terme, doncs no només hi ha una tasca des del govern sinó també 
una tasca des de l’oposició. Afegeix que donat que el seu grup, CiU, ha 
tingut una tasca molt llarga durant l’oposició, esperen que la nova oposició 
també tingui la capacitat de treball que ha demostrat fins ara i la puguin 
superar també des de l’oposició. Manifesta que el nou govern els ajudarà. 



 

 
 

11 

Seguidament comenta que aquí no han vingut a parlar només a les 
persones d’esquerres ni només a les persones de dretes, sinó que han 
vingut a parlar a tots els ciutadans i ciutadanes del nostre municipi i com 
que d’alguna manera de forma subliminal s’ha vingut a dir que el seu 
govern és un govern de dretes, en aquest cas constituït pel Grup Popular, 
per CiU i per Esquerra-AM, expressant que dóna igual l’ordre. Explica que el 
què s’ha fet és constituir un govern el més plural possible doncs creu que 
d’aquesta manera és la millor per representar millor la ciutadania i la 
voluntat del nostre municipi. Agrega que de vegades escoltant certs 
discursos es dóna la sensació que hi ha persones que no veuen clarament 
quines són les competències d’un ajuntament. Explica que un ajuntament és 
aquella institució que treballa en benefici de les persones a les que 
representa, a totes elles, a cadascuna d’elles, sense excepció, sense entrar 
en guerres, intentant treballar sempre amb progrés, però no amb aquell 
progrés que no porta a l’abisme sinó que porta cap a un futur millor per tot 
el nostre municipi. Apunta que és amb aquesta voluntat que PP, Esquerra-
AM i CiU ha constituït aquest govern. Agrega que ells també s’han reunit 
amb totes les forces polítiques que hi ha aquí representades, amb totes i 
cada una d’elles, i llegint d’alguna manera els electorals han vist que la 
demanda dels ciutadans era una voluntat de canvi, i, evidentment, una 
voluntat de canvi es demostra amb les tres forces polítiques que ha 
governat per treballar pel nostre municipi. Des de CiU –continua- i també 
des dels altres partits que estan aquí han treballat sempre  pensant en el 
poble, també estant a l’oposició pensant en positiu i treballant i pensant 
amb les persones del nostre municipi, i és així com ho continuaran fent. 
Agrega que estiraran les mans a tothom que vulgui venir i demani ajudi, 
que els ajudaran si creuen que és just poder-ho fer i correspon fer, i ho 
faran junts amb l’oposició i el govern. Esperen que també des de l’oposició 
s’obrin aquestes portes i hi ha una actitud igual per poder treballar millor pel 
nostre poble. Dóna les gràcies a tots i declara constituït l’Ajuntament de 
Palau-solità i Plegamans. 
 
 
S’aixeca la sessió a les 12 hores i 40 minuts, de la qual s’estén la present 
acta, que jo, la Secretària General, certifico.” 
 
Palau-solità i Plegamans, 16 de juny de 2007 
 
Vist i Plau, 
L’Alcaldessa                                       La Secretària 
 
 
Maria Mercè Pla i Blagé                       M. Assumpció Rodríguez 


